

ANDREA PEART

Andrea Peart est la représentante nationale pour l'Environnement, santé et sécurité du Conseil du Travail Canadien (CTC) où elle a travaillé au paravent dans les sections des femmes et des relations gouvernementales.

Précédent son embauche au CTC, Andrea était au Nouveau Parti Démocratique du Canada comme organisatrice et avant cela elle était la directrice pour l'environnement et la santé avec le « Sierra Club du Canada ».

Andrea est actuellement la co-présidente de l'organisme « Réseau pour une économie verte » et la présidente du conseil d'administration de l'organisme « Climate Action Network Canada ».

Andrea Peart is the National Representative of Health, Safety and Environment for the, Canadian Labour Congress (CLC) where she previously worked in both the Women's Department and Government Relations.

Before joining the CLC, Andrea was an organizer with the federal "New Democratic Party of Canada" and prior to that, she was the Director of Health and Environment with the "Sierra Club of Canada".

Andrea is currently the co-chair of the "Green Economy Network" and is the chair of the board of "Climate Action Network Canada".